



Gulf Region

Notice to Fish Harvesters

BLUEFIN TUNA CATCH AND RELEASE FISHERY TRAINING SESSIONS AND BLUEFIN TUNA COMMERCIAL FISHERY LOGBOOK INFORMATION SESSIONS

Moncton (NB) – June 19, 2023

Fisheries and Oceans Canada (DFO) announces upcoming training sessions for the bluefin tuna catch and release fishery and information sessions on the new logbook for the bluefin tuna commercial fishery that will take place in the Gulf Region. Details and locations of these sessions are described below. No need to register in advance to participate.

These sessions are aimed at tuna licence holders and any interested members of the tuna fishing industry.

Training for the catch and release fishery

Training for the catch and release fishery will be mandatory for all tuna licence holders wishing to obtain a bluefin tuna catch and release licence in 2023. The first session will be held **at 9:00 am, on July 11** at the Farm Center located at 420 University Ave, Charlottetown, Prince Edward Island (PEI). A second session will take place **at 10:00 am, on July 13** at the Microtel by Wyndham, located at 62 Nova Landing, Antigonish, Nova Scotia (NS).

Licence holders unavailable to participate to these sessions are requested to contact their local DFO area office to make other arrangements.

Information sessions on the new logbook for the bluefin tuna commercial fishery

Information sessions will be offered to bluefin tuna licence holders interested in obtaining information on how to complete the new bluefin tuna logbook that will be in effect in the commercial fishery in 2023. Sessions will be held **at 1:00 pm on July 11 and at 9:00 am on July 12**, at the Farm Center located at 420 University Ave, Charlottetown, PEI., and at **2:00 pm on July 13** at the Microtel by Wyndham, located at 62 Nova Landing, Antigonish, NS.

Virtual sessions in both official languages will also be available to all Atlantic tuna licence holders at a later date. Details and links will be communicated in a separate notice.

FOR MORE INFORMATION:

<p>Ben Moore Resource Management Fisheries and Oceans Canada Charlottetown, PEI 902-370-7094 Benjamin.Moore@dfo-mpo.gc.ca</p>	<p>Alan Dwyer Resource Management Fisheries and Oceans Canada Antigonish, NS 902-318-1460 Alan.Dwyer@dfo-mpo.gc.ca</p>	<p>Rachel Friolet Resource Management Fisheries and Oceans Canada Tracadie, NB 506-395-7705 Rachel.Friolet@dfo-mpo.gc.ca</p>
---	--	--



Région du Golfe

Avis aux pêcheurs

FORMATION POUR LA PÊCHE DU THON ROUGE AVEC REMISE À L'EAU ET SÉANCES D'INFORMATION SUR LE JOURNAL DE BORD POUR LA PÊCHE COMMERCIALE DU THON ROUGE

Moncton (N.-B.) – Le 19 juin 2023

Pêches et Océans Canada (MPO) annonce la tenue prochaine de séances de formation sur la pêche du thon rouge avec remise à l'eau ainsi que des séances d'information sur le nouveau journal de bord pour la pêche commerciale du thon rouge dans la Région du Golfe. Les détails et lieux de ces séances sont décrits ci-dessous. Aucun enregistrement préalable n'est nécessaire pour y participer.

Ces séances s'adressent à tous les titulaires de permis de thon rouge ainsi qu'à tous les membres intéressés de l'industrie de la pêche au thon.

Formation pour la pêche avec remise à l'eau

Une formation pour la pêche avec remise à l'eau du thon rouge sera obligatoire pour les titulaires de permis désirant obtenir un permis de pêche avec remise à l'eau du thon rouge en 2023. Une première séance de formation aura lieu **à 9 h 00, le 11 juillet** au Farm Center situé au 420 avenue University, Charlottetown, Île-du-Prince-Édouard (Î.-P.-É.) Une deuxième séance de formation aura lieu **à 10 h 00, le 13 juillet** au Microtel par Wyndham, situé au 62 Nova Landing, Antigonish, Nouvelle-Écosse (N.-É.)

Les titulaires de permis qui ne sont pas en mesure de participer à ces séances de formation sont priés de contacter leur bureau local du MPO pour prendre d'autres dispositions.

Séances d'information sur le nouveau journal de bord pour la pêche commerciale du thon rouge

Des séances d'information seront offertes aux titulaires de permis de thon rouge intéressés à obtenir de l'information sur la façon de remplir le nouveau journal de bord du thon rouge qui sera en vigueur dans la pêche commerciale en 2023. Les séances auront lieu **à 13 h 00, le 11 juillet et à 9 h 00 le 12 juillet** au Farm Center situé au 420 avenue University, Charlottetown, Î.-P.-É., et **à 14 h 00, le 13 juillet** à l'hôtel Microtel par Wyndham, situé au 62 Nova Landing, Antigonish, N.-É.

Des séances virtuelles dans les deux langues officielles sera également offertes à tous les titulaires de permis de thon rouge de l'Atlantique à une date ultérieure. Les détails et liens seront communiqués dans un avis séparé.

POUR PLUS D'INFORMATION :

Ben Moore Gestion des ressources Pêches et Océans Canada Charlottetown, (Î.-P.-É.) 902-370-7094 Benjamin.Moore@dfo-mpo.gc.ca	Alan Dwyer Gestion des ressources Pêches et Océans Canada Antigonish, (N.-É.) 902-318-1460 Alan.Dwyer@dfo-mpo.gc.ca	Rachel Friolet Gestion des ressources Pêches et Océans Canada Tracadie, (N.-B.) 506-395-7705 Rachel.Friolet@dfo-mpo.gc.ca
---	--	--